الخبير المحاسبي/ محمود محمد مراد عبد العزيز حموده

ترخيص رقم (٢٦) أمام المحاكم

Address: Office No. 24 Q house building No. 19 Road 1802 Block 318 Hoora & Manama. Telephone: 17217688 Fax: 17228473 P.O.Box: 3266 Manama E-mail: mmourad@batelco.com.bh

INTRODUCTION

Nationality: Bahraini Age: 56 years.

Mr. Mahmood Mohammed Mourad Abdul Aziz, who is registered as accountant expert in the roll before the law courts in the Ministry of Justice. Courts Directorate Under the Registration No. (26), He practices certified arbitrator before GCC Commercial Arbitration Centre Under the Registration No. (873), He is registered as accountant expert before the same centre under the registration No. (353). Mr. Mourad holds Bachelor Degree of Commerce, department of accounting from the Faculty of Commerce of the University of Cairo (1984) , Mr. Mourad has been practicing as a accountant since his graduation for three years in Diorama Furniture Factory. He was also practiced in AlRajhi Investing & Banking Company as branch Manager In Riyadh K.S.A from 1987 to 1988. Then he has practiced as Manger of Financial Consultation & Judicial Experts Division in K.P.M.G Fakhro Co. Since 1988 to 2002, of which he has more than 15 years experience in KPMG in several fields of professional services, auditing, accounting, consulting, and legal services. Mr. Mahmood acquired a very distinguished experience by promoting form junior position to a high senior position.of and he is amember of Association certifiied froud Examiners,he holds many training courses through the Supreme Council of the Judiciary in Bahrain, seminars and workshops related to the nature of the work of the company and performs the tasks of auditing and monitoring the accounts and auditing them with his experience in the field of auditing for many years

Has owned Mourad for Management and accounting Company S.P.C, it's a single person company incorporated in The Kingdom of Bahrain & registered in the Ministry of Industry & Commerce - The تعريف

الجنسية: بحريني السن: ٥٦ سنة.

الأستاذ/ محمود محمد مراد عبد العزيز المسجل كخبير محاسبي أمام المحاكم تحت رقم (٢٦)، كما أنه محكم معتمد لدى مركز التحكيم التجاري لدول مجلس التعاون تحت القيد رقم (٨٧٣) وخبير محاسبي مسجل أمام ذات المركز تحت القيد رقم (٣٥٣)، الحاصل على بكالوريوس تجارة في شعبة المحاسبة من كلية التجارة جامعة القاهرة عام ١٩٨٤م، عمل محاسباً منذ تخرجه ولمدة ثلاث سنوات في مصنع ديكوراما للأثاث بجمهورية مصر العربية، كما عمل كمحاسب مسئول عن أحد فروع بنك شركة الراجحي المصرفية للإستثمار بمدينة الرباض بالمملكة العربية السعودية منذ ١٩٨٧م ولغاية ١٩٨٨م، وعمل في الفترة من ١٩٨٨ لغاية ٢٠٠٢ محاسباً قانونيا وخبيرا محاسبيا ونائبا لمدير قسم الإستشارات المالية والخبرة المحاسبية القضائية لدى كي بي إم جي فخرو محاسبون قانونيون بمملكة البحرين ، وعضو في جمعية فاحصي حالات الإختلاس الأمريكية وحاصل على العديد من الدورات التدريبية من خلال المجلس الأعلى للقضاء في البحرين والندوات وورش العمل ذات العلاقة بطبيعة عمل الشركة ويتولى مهام مراجعة ومراقبة الحسابات والتدقيق عليها بما له من خبرة في مجال تدقيق الحسابات لسنوات عديدة .

كما يمتلك شركة مراد للاستشارات الإدارية والمحاسبية ش.ش.و هي شركة شخص واحد مسجلة لدى وزارة الصناعة والتجارة بمملكة البحرين - إدارة السجل Commercial Registration Directorate in 2002 under the C.R No (49072)

It includes well-qualified and experienced Management & accounting services in all aspects of admistration and accounting and they are eligible to provide services in both Arabic and English languages.

Previous practical experience:

Also he has many practical experiences in various licensed its branches, and the most prominent of which work on the liquidation of Bahrain Air BSC (c) as well as the liquidation of many Heirs and companies, such as the legacy of the late / Habib Abdul Redha Almail, and legacy of The late Mr. Abdul-Latif Ibrahim Al-Sheti, Heirs of the late Nabil Jaafar Abdul Nabi Al-Zeira, Heirs of the late Ahmed Saqr Al-Jalahmeh, some of which are still ongoing, as well as the judicial guardianship of the companies and legacies such as the judicial custodian of the property owned by Suha Maan Al- Sanea, Well Flow international W.L.L, C.G Arabia W.L.L, Many others.

Which requires the presence of a team with considerable experience to know the requirements of work in a fast and equal to the size required of it, as many of the liquidation companies required the conduct of business and activities without interruption, also may require the sale of assets and purposes at auction or as agreed the stakeholders, and how to know the financial situation of the company and accounts payable and receivable, and the representation of companies and inheritance in front of the various formal and informal, banks and other bodies, also may have formal representation in front of the various courts and arbitration As and enter into trade disputes to obtain the rights of t As companies and inheritance, and in all cases, be subject to all the laws prevailing in force in the Kingdom of Bahrain, in particular the provisions contained in the Bahrain Commercial Companies Law No. 21 of 2001 and all subsequent amendments.

التجاري تحت رقم ٤٩.٧٢ منذ سنة ٢٠٠٢ وتتكون من خبرات إدارية ومحاسبية مؤهلة ومدربة وجديرة بتقديم كافة أنواع الخدمات الإدارية والمحاسبية باللغتين العربية والإنجليزية.

الخبرات العملية السابقة:

كما لديه العديد من الخبرات العملية في مختلف الأفرع المرخصة لها، والتي من أبرزها العمل على تصفية شركة طيران البحرين ش.م.ب (م) وكذلك تصفية العديد من التركات والشركات، مثل تركة المرحوم/ حبيب عبد الرضا الميل، وتركة المرحوم/ عبد اللطيف إبراهيم الشتي، وتركة المرحوم/ نبيل جعفر عبد النبي الزيرة، وتركة المرحوم/ أحمد صقر الجلاهمة، والتي لازال بعضها جارياً، فضلاً عن الحراسات القضائية على الشركات والتركات مثل الحراسة القضائية على العقارات الملوكة لسهى معن الصانع وتركة المرحوم/ سلمان أحمد كيكسو وشركة آبار الدولية وسي جي العربية وغيرها الكثير.

وهو الأمر الذي يتطلب وجود فريق عمل ذو خبرة كبيرة بإمكانة الإلمام بمتطلبات العمل بشكل سريع ومتكافئ مع حجم المطلوب منه، إذ أن العديد من الشركات التي جرت تصفيتها تطلبت تسيير أعمالها وأنشطتها دون توقف، أيضاً قد يتطلب الأمر بيع موجوداتها وأغراضها في المزاد العلني أو حسبما يتفق عليه أصحاب الشأن، والوقوف على الحالة المالية للشركة والذمم الدائنة والمدينة، وتمثيل الشركات والتركات أمام مختلف الجهات الرسمية وغير الرسمية المحاكم المختلفة والتحكيم بصفتنا والدخول في منازعات تجارية لاستحصال حقوق تلك الشركات والتركات، وفي جميع الأحوال يتم مراعاة كافة القوانين السائدة والمعمول بها في مملكة البحرين وخاصةً النصوص الواردة في قانون الشركات التجارية البحريني رقم ٢١ لسنة ٢٠ وما جرى عليه من تعديلات لاحقة.